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………………………………………………… ………………………………………………. 

Ingrid Stockman  Ulla Bowallius 

 

 

Närvarande ledamöter:    SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

  SPF Olof Björlin 

PRO Ulla Bowallius 

Närvarande ersättare:  
PRO Ingrid Stockman  

SPF Christina Harjulin 

SPF Ulla Löfberg  

SPF Alice Unander-Scharin 

 

Anmält förhinder: SPF Kerstin Appel 

SPF Yvonne Wendt 

 

Föredragande tjänstemän:  Marianne Snell 
Kerstin Kullberg   

 

 

§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Ingrid Stockman och Ulla Bowallius justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 7 mars kl. 9:30. Protokollet e-postas till 

medlemmarna inför justering.  

 

§ 3. Dietist Kerstin Österberg – Matlådor i äldreomsorgen  
Kerstin Österberg informerade om ett nystartat projekt vars syfte är att se över de matlådor 

som Hemtjänst Östermalm levererar till äldre. Till att börja med kommer en 

brukarundersökning att genomföras för att undersöka brukarnas uppfattning om matlådorna. 

Kerstin återkommer lite längre fram i projektet för att presentera och ta del av 

pensionärsrådets synpunkter. 

 

§ 4.  Föregående sammanträdesprotokoll 2012-01-30 



  SID 2 (3) 

 

 

 

 

Mötet bordlade frågan om Brukarundersökningar i äldreomsorgen 2011 till nästa möte 

den 4/4 2012. 

 

 

 

§ 5.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2012-03-15 
Svar på remiss om översyn av ersättningssystem inom hemtjänsten  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och ställer sig positivt till förslaget om nytt 

ersättningssystem för hemtjänsten.  

 

Svar på skrivelse om ”vinster i äldreomsorgen” 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet om ”vinster i äldreomsorgen”.  

 

Verksamhetsplan Dianagården  

Marianne Snell informerade om stadsdelsförvaltningens övertagande av Dianagården. 

Dianagårdens verksamhetsplan presenteras närmare på nästa pensionärsrådsmöte den 4/4.  

 

§ 6. Rapport från vård- och omsorgsboenden 
Dianagården – Ulla Bowallius rapporterade från förtroenderådsmötet den 8/2. Det 

framkom på mötet att omsorgsdagboken kan vara svår att skriva i för en del 

omvårdnadspersonal på grund av språksvårigheter. Anhöriga som deltog på mötet 

framförde till stadsdelsförvaltningen att de önskade att så många som möjligt bland 

personalen skulle ges möjlighet till fortsatt arbete på Dianagården. 

 

Linnégården – Ulla Löfberg rapporterade från senaste förtroenderådsmöte. Enligt 

Linnégårdens ledning kommer en förändring av Linnégårdens organisation att ske. Även 

andra förbättringar är planerade. Stadsdelsförvaltningen framförde på mötet att noggranna 

uppföljningar kommer att göras på Linnégården framöver. 

 

Körsbärsgården – Olof Björlin rapporterade från senaste förtroenderådsmöte. Utflyttning 

pågår. Endast ett fåtal personer bor kvar på Körsbärsgården som stänger den 30/4 2012. 

 

Rio – Christina Harjulin rapporterade från senaste förtroenderådsmöte. En av 

verksamhetscheferna Mitra Bejanpour slutar i april, efterträdare ännu ej utsedd. Christina 

von Segebaden bad anhöriga vända sig till henne direkt då olika problem uppstår såsom 

att sjuksköterskor kan vara svåra att nå. Om kontakt tas med Christina har hon möjlighet 

att omedelbart följa upp och återkoppla till den som haft synpunkter. Enligt Rio vård- och 

omsorgsboendes ledning hade Rio ett gott resultat både på Stockholms stads och på Rios 

egen brukarundersökning.  

 

§ 7. Öppna träffpunkter – rapport från arbetsgrupp 
Lokala pensionärsrådet har beslutat att även Ulla Bowallius ingår i träfflokalgruppen. 

Minnesanteckningar från träfflokalgruppens möte den 16/2 delades ut. Hälsoträffen drivs 

2012 med projektpengar från Socialstyrelsen. Eventuellt kan delar av den verksamhet som 

finns på Hälsoträffen idag komma att föras över till Seniorträffen inför 2013. 

 

§ 8. Övriga frågor 
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Margareta Thörnblom efterfrågade information om Rio trygghetsboende, 

Sandhamnsgatan 6. Marianne Snell informerade att upprustning av fastigheten kommer 

att ske. Stadsdelsförvaltningen återkommer med information kring detta.   

  

§ 9. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 4 april 2012. Lokal: Hjorten.  

Sekreterare: Kerstin Kullberg 


